
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 327

Mener ministeren, at det er problematisk, at der i dag er chokoladeafgift på visse kiks og

kager, men ikke på alle?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Joachim B. Olsen (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Joachim.Olsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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